
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 24. maj 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål AG
Deler ministeren Det Danske Filminstituts opfattelse af, at film med skuespille-
re med anden etnisk baggrund har vist sig ikke at være specielt salgbare i
provinsen, eller ser ministeren dette argument som et udtryk for racisme, into-
lerance eller københavneri?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Michael Aastrup Jensen (V).

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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